

SINGAPORE AIRLINES
Holidays
新航假期



F1 新加坡航空 新加坡大獎賽 2024 機票、3 晚酒店連 3 天門票

出發日期：2024 年 9 月 20 日

旅遊套票包括：

- 新加坡航空來回香港至新加坡經濟艙機票
- 3 晚新加坡酒店住宿
- 3 天門票

※ 航班編號、時間及 / 或機種如有更改，將不另行通知

※ 費用並未包括兩地機場稅、香港機場保安稅及燃油附加費

※ 套票以淡季價格計算，於旺季、假期前夕或大型節日期間出發，需另付附加費。詳情向本社職員查詢作準

\$7,999 起
每位

請必需 7 天前訂購

以下價格只供參考，須視乎酒店及機票實際供應情況而定。



Hang Seng Bank ACCOUNT NO : 369-212238-883 Rich Silver Global Travel Company Limited
Fubon Bank ACCOUNT NO : 862-0733505-2 Rich Silver Global Travel Company Limited
FPS ID : 105418875-Rich Silver Global Travel Company Limited

查詢及報名熱線：2338 8877 | Whatsapp: 6772 2224 | 聯絡人：BOBO | 電郵地址：bobo@rsgt.com.hk | 網站：www.rsgt.com.hk

九龍尖沙咀金巴利道 25 號長利商業大廈 1201 室 Room 1201, 12/F, Cheung Lee Commercial Building, No. 25 Kimberley Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon



F1® 新加坡航空 新加坡大獎賽 2024

機票、3 晚酒店連 3 天門票

3-night package
with 3-day ticket

HK\$7,999+

The F1 FORMULA 1 logo, F1 logo, FORMULA 1, F1, FIA FORMULA ONE WORLD CHAMPIONSHIP, SINGAPORE GRAND PRIX and related marks are trade marks of Formula One Licensing BV, a Formula 1 company. All rights reserved.

新加坡來回經濟客位機票 + 3 晚住宿 + 3 天門票

包括 3 天門票選擇:

- Padang Grandstand
- Orange@Empress Grandstand
- Connaught Grandstand
- Stamford Combination

自選門票升級:

- Zone 1 Walkabout Combi +\$1,730
- Padang Combination +\$1,730
- Pit Combination +\$3,430

每位佔半房 HK\$ (9 月 20 日入住、9 月 23 日退房)

Twin sharing per person HK\$ (Checkin on 20 Sep & check out on 23 Sep)

經濟客位 - 預留機位 A

去程 20 Sep - SQ897 (0800)

回程 23 Sep - SQ898 (1900)

經濟客位 - 預留機位 B

去程 20 Sep - SQ899 (0905)

回程 23 Sep - SQ898 (1900)

[ibis Budget Singapore Bugis](#)

\$7,999+

[Tavelodge Harbourfront 3*](#)

\$8,299+

[Jen Tanglin by Shangri-la 4*](#)

\$10,299+

以上價格只供參考，須視乎酒店及門票實際供應情況而定。Package price subject to changes based on hotel and event ticket availability.



Photo Credit SingaporeGP



請留意資料只供參考: 門票名稱、價目及賽事日期或有更改。All product names, rates and dates are subject to change. <https://singaporegp.sg>

自選門票提升 3 日看台 / 走動區 / 組合門票 (每位 HK\$)

Optional Upgrade : 3-Day Grandstand / Walkabout / Combination Ticket (Per person HK\$)

Padang Grandstand 套票選擇 (Zone 4) 鄰近新加坡美術館 Witness the drivers race towards the notorious Singapore Sling (Turn 10)		Orange @ Empress Grandstand 套票選擇 (Zone 4) 鄰近第 11 -12 個彎位 Cheer on your favourite F1 drivers as they slow down upon entering Turn 11		Connaught Grandstand 套票選擇 (Zone 4) 鄰近濱海藝術中心 Stunning up-close views of cars racing across the Esplanade Bridge	
Republic Grandstand +\$1,130 Located on the drivers' right of Turn 5, amazing view of the cars going full throttle past the kink at Turn 4		Bayfront Grandstand +\$3,360 鄰近第 16 個彎位 Located underneath Singapore's longest bridge, the Benjamin Sheares Bridge		Promenade Grandstand +\$3,360 鄰近摩天輪 Enjoy the refreshing breeze at the Marina Bay, in addition to fantastic views of the cars as they enter the pit lane just ahead.	
Walkabout 走動區 / Combination 組合門票					
Stamford Combi 套票選擇	Fri – Pit Grandstand Sat – Padang Grandstand Sun – Stamford Grandstand	Stamford Walkabout Combi +\$560	Fri – Stamford Grandstand Sat – Stamford Grandstand Sun – Premier Walkabout	Padang Combi +\$1,730	Fri – Stamford Grandstand Sat – Pit Grandstand Sun– Padang Grandstand
Premier Walkabout +\$160	走動區門票 (不設座位) 可前往 1 – 4 區	Zone1 Walkabout Combi +\$1,730	Fri – Pit Grandstand Sat – Pit Grandstand Sun– Premier Walkabout	Pit Combi +\$3,430	Fri– Padang Grandstand Sat – Stamford Grandstand Sun – Pit Grandstand



Photo Credit SingaporeGP

尊尚禮遇套票 - 歡迎查詢 Hospitality Packages - Please contact us for details

Formula 1 Paddock Club™ / Sky Suite / Twenty3 / The Green Room / Lounge @ Turn 3

推介位置: 維修站通道對面看台、鄰近維修站出/入口看台、以及賽道第一、二轉彎位看台門票



Super Pit Grandstand +\$7,880

- Commemorative ticket and lanyard
- Total \$100 Food vouchers
- 5 Drinks vouchers per day
- SGP merchandise vouchers



Pit Grandstand +\$4,480

Look into the F1 garages just across the track and catch a stunning display of fireworks once the chequered flag is waved.



Pit Entry +\$3,930

Catch the thrilling track action at the final turn of the circuit amidst fantastic views Singapore Flyer in the background.



Pit Exit A +\$4,480

Catch the thrilling track action at the final turn or exit of the pit lane



Turn 1 Grandstand +\$4,480

Vantage views of the cars coming down the Pit Straight & braking to negotiate the first turn



Turn 2 Grandstand +\$4,480

Enjoy a bird's eye view of the first three turns & cars exiting the Pit Lane.

搭乘新加坡航空商務艙
享受超卓的體驗



A380 商務艙



名廚有約



免費機上 WIFI



A350 商務

航班編號、時間及/或機種如有更改，將不另行通知

酒店入住及退房日期：2024 年 9 月 20 日至 9 月 23 日
旅遊套票包括：

- 新加坡航空來回香港至新加坡經濟艙機票
- 3 晚新加坡酒店住宿
- 3 天門票

Hotel stay period: 20 – 23 Sep 2024

Package includes:

- Round-trip Economy Class ticket by Singapore Airlines (W)
- 3-night Singapore hotel accommodation
- 3-day ticket

機票附加費 Booking Class Upgrade Surcharge	
訂位代號 Booking Class	成人 Adult (HK\$)
預留機位 A 去程 20 Sep SQ897 (0800) + 回程 23 Sep - SQ898 (1900)	基本訂位級別
預留機位 B 去程 20 Sep SQ899 (0905) + 回程 23 Sep - SQ898 (1900)	
優選經濟艙 預留機位 去程 20 Sep SQ899 (0905) + 回程 23 Sep - SQ898 (1900) 38 吋椅距、18.5-19.5 吋寬座位、椅背後傾幅度 8 吋 享優先登機、優先行李處理、行李額 35kg	來回 \$2,900 HK\$4200
D 商務艙 (機票有效期 14 天) 商務艙配置可完全平躺的皮革座椅，A380 走道中雙連座椅更可變成雙人床；設有 18 吋 HD 螢幕及降噪耳機，盡享 KrisWorld 豐富娛樂選擇；可享用 SilverKris Lounge 貴賓室、優先登機及行李額、以及名廚有約服務。	來回 \$13,700

備註：套票為最少 2 位成人成行，必須全程同行及一同辦理登機手續。航班編號、時間及/或機種如有更改，將不另行通知。以上價格未包機票稅項、燃油附加費、機位級別提升附加費。以上酒店星級及房種資料只供參考。香港旅遊業議會建議旅客出發前按個人需要購買綜合旅遊保險。訂位時需繳付不退還之套票全費，有關費用只會於機位或酒店未能確定時方獲退還。已確定之機票及酒店套票，如須更改或取消，須按實際出票日期之機票及酒店相關條款而定。價目及細則如有任何更改，恕不另行通知。

Remarks: Package is valid for minimally 2 adults. Aircraft type and flight number are subject to changes without prior notice. Package prices exclude airport tax, fuel surcharge and booking class upgrade surcharge. Hotel star rating and room category are for reference only. The Travel Industry Council of Hong Kong recommends all travellers to purchase comprehensive travel insurance before their trip. A NON-REFUNDABLE DEPOSIT of 100% of package price is required at time of booking. This package is only refundable when flights or hotel accommodation cannot be confirmed. For any amendment or cancellation of the confirmed booking, please refer to the Terms & Conditions of the issued ticket and hotel booking. For any amendments or cancellation of confirmed bookings, please refer to the terms and conditions of the issued ticket and hotel booking. Prices, terms and conditions are subject to change without prior notice.